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Protokół Nr 5/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 30 marca 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk A, 

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie – druk B, 

c) w sprawie regulaminu targowiska miejskiego – druk C, 
d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2021 – druk D, 
e) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu – 

druk E, 
f) w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków 

najbliższej rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard do osiedlenia się na 
terenie Białogardu – druk F, 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk G, 
h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk H, 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych – druk I, 
j)  w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa 

ulicy Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy Chopina do ulicy 
Moniuszki” – druk J. 

 3. Sprawy różne: 
     - rozpatrzenie pisma WOPR Powiatu Białogardzkiego. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek zmieniony 
o wprowadzenie projektów uchwał – druk K,  druk L, druk Ł, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
l) w sprawie Programu „Białogardzka Karta Seniora”  – druk L, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz 
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W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

Ponadto Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie wniosek Miejskiej Rady Sportu 

z dnia 22 marca 2021 r. w sprawie zwiększenia środków na stypendia sportowe o kwotę 10 tys. 

zł, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu – druk A, 
Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Ewelina Szulakiewicz 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych (ulic) 
w Białogardzie – druk B, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Ewelina Szulakiewicz 

z autopoprawką w § 5, gdzie dodaje się pkt 2, a pkt 2 będzie jako pkt 3, 1-3 
zastępuje się 1-4, dodaje się załącznik graficzny nr 4. 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały z autopoprawką. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie regulaminu targowiska miejskiego – druk C, 
Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2021 – druk D, 
Przedstawiła:  Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej Ewelina Szulakiewicz 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał o kwotę jednostkową kastracji? 
Naczelnik – odpowiedziała, że zależy od wagi zwierzęcia. 
P.Szyszlak – pytał ile gmin przystąpiło od momentu powstania schroniska? 
Naczelnik – odpowiedziała, że następujące gminy: Brojce, Połczyn Zdrój, Drawsko Pomorskie, 

Tychowo. 
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P.Szyszlak – pytał czy jest szansa, aby kwota dofinansowania nie rosła, bo zapewniano nas, że 
schronisko będzie się bilansować? Przewodniczący Komisji proponował schronisko dla Gminy 
Białogard w zamian za podatek.  

Naczelnik – odpowiedziała, że nie ma możliwości zejścia z kosztów pracowniczych i wydatku 
ogólnego. Jeżeli nie będzie psów z innych gmin to będzie możliwa szansa na zmniejszenie 
kosztów. 

J.Leszczyk – proponował dać wolną rękę dla kierownika schroniska. 
Z-ca Burmistrza – poinformowała, że w ubiegłym roku prywatny podmiot wydzierżawił część 

terenu na składowanie. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu – 
druk E, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

f) w sprawie formy, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatrianta i członków 
najbliższej rodziny repatrianta zaproszonych przez Miasto Białogard do osiedlenia się na 
terenie Białogardu – druk F, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

g) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk G, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o  dotacje na ogródki działkowe? 
Sekretarz – odpowiedział, że 9 ogrodów dostanie po 5 tys. zł na wniosek. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

h) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 
– druk H, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
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W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 
służbowych – druk I, 
Przedstawił: Szczepan Jonko przedstawiciel wnioskodawców projektu  

 
Głos w dyskusji zabrali:  
P.Szyszlak – poinformował, że będzie proponował obniżenie do 80% jako Klub Otwarty 

Białogard.  
J.Leszczyk – stwierdził, że to uchwała fikcyjna, bo będą sesje nadzwyczajne. Dlatego Radny był 

przeciwny. 
M.Siwek – stwierdził, że jeżeli nie odbędzie się sesja to radny otrzyma połowę diety. 
Sz. Jonko – odniósł się do stycznia, kiedy nie było sesji. Radny stwierdził, że wówczas powinna 

być połowa diety, to byłoby uczciwe. 
M.Kopczyński – powiedział, że może zastosujemy widełki. Radny stwierdził, że można 

spróbować czy będą sesje. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-3, przeciw-1, wstrzymało  się-1. 

j)  w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą „Przebudowa 
ulicy Moniuszki, ulicy Chopina i odcinka ulicy Piastów od ulicy Chopina do ulicy 
Moniuszki” – druk J. 
Przedstawił: Szczepan Jonko przedstawiciel wnioskodawców projektu  

 
Głos w dyskusji zabrali:  
J.Leszczyk – powiedział, że wszystko wyjaśnili Radca prawny i Burmistrz. Obowiązuje plan 

remontów przyjęty w poprzedniej kadencji.  
Sz.Jonko – przypomniał, że Burmistrz może zaciągać zobowiązania do 15 mln zł. Projekt dot. 

planu remontu ulic na lata 2022 i 2023. Radny chciałby, aby plan był dalej wykonywany. 
Wnioskodawca uzasadniał projekt tym, że sportowcy z kraju poruszają się tą ulicą a także 
pacjenci szpitala. Prezes BOSiR będzie współrealizował parking przy BOSiR. Będą także 
realizowane stawy, jako teren rekreacyjny. Trylinka na ul. Piastów od 40 lat jest tematem 
niezałatwionym. Dla miasta są ulice strategiczne i poboczne. Ulice te czekają kilka kadencji 
na wykonanie. Pod projektem podpisało się 9 radnych, którzy uznali, że temat jest ważny. 
Radny podkreślił, że to nie jest jego okręg wyborczy. 

P.Szyszlak – stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie ma środków na ten cel. Radni mogą zmieniać 
budżet ale na wniosek Burmistrza. 

Sz.Jonko – powiedział, że są ulice ważne i ważniejsze. Proponował zrobić badanie ruchu na ul. 
Moniuszki. 

M.Kopczyński – powiedział, że w poprzedniej kadencji przyjęto uchwałę w tej sprawie. 
Sekretarz – stwierdził, że z przyjętego programu są realizowane ulice. 
M.Kopczyński – pytał kto realizuje i kto wskazuje? 
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Sekretarz – odpowiedział, że Burmistrz. 
M.Siwek – pytał czy Powiat Białogardzki może partycypować w finansowaniu ulicy? 
Sekretarz – stwierdził, że jeżeli podpiszą porozumienie to mogą. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-0, przeciw-1, wstrzymało  się-4. 

ł) w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego podjęcia niezbędnych 
inwestycji w infrastrukturę drogową w latach 2021-2026 – druk Ł, 
Przedstawił: Paweł Szyszlak przedstawiciel wnioskodawców projektu, proponując 

poprawkę  w tytule i w § 1” w latach 2021-2028” 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie poprawkę  
w tytule i w § 1”, aby w latach „2021-2026” zastąpić „2021-2028”, którą przegłosowano: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z poprawką  

głosując: za – 5 (jednogłośnie). 
 

k)  w sprawie rozpatrzenia petycji – druk K, 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

Ad 3  

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z pismem WOPR Powiatu Białogardzkiego 
w sprawie wsparcia finansowego na termomodernizację nowej siedziby przy ul. Szpitalnej 5B 
w kwocie 5.000,00 zł (w załączeniu).  
 

Komisja Budżetu i Finansów po rozpatrzeniu pisma zaopiniowała pozytywnie, 

głosując: za – 4 (jednogłośnie).  

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1600 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

                Przewodniczący Komisji 

                    /-/    Paweł  Szyszlak 


